
参展须知

· 参展企业一旦向组委会递交参展申请表，则视为参展企业对招展书内容及参展条款完全清楚并全部接受。

· 申请表所填内容为中博会会刊内容依据。请参展企业将参展申请表、产品目录、企业法人营业执照及品牌注册证复印件发至中博会事务局。

· 参展企业为独立法人企业。展场内展示的企业名称、展品类别和品牌名称必须与申请表中所填内容一致。

· 展品质量和知识产权应符合国家法律法规，违者由参展企业自行负责。

· 未经组委会书面同意，参展企业不得将展位转让他人，不得在展览期间销售产品。

· 获得组委会确认函后，参展企业须于8月30日前一次性付清展位租金，方有权获得参展。

· 展位需特装的参展企业，须在展前60天内将展位布展设计图交组委会审核，获同意后方可实施。
· 展位装修如需用电和租用展具，须按规定向琶洲展馆交纳费用。

   住宿及交通费用自理（参展商可提请组委会协助安排住宿及行程）。
Exhibition Guide
· The exhibitor shall be regarded as fully aware of the content of the brochure and wholly accepting the terms therein upon sending the application form to the organizing committee.

· The exhibition catalog shall be based on the information provided in the submitted application forms. Please send the application form, product catalogs, a photocopy of the business license and trade mark registration certificate to the organizing committee. 

· The exhibitor shall be an independent legal person. The company name, exhibit category and brand name to be displayed during the exhibition shall be consistent with the information written in the application form.

· Exhibit quality and intellectual property rights shall be sole responsibility of the exhibitor. 

· Booths shall not be transferred without written consent of the organizing committee.

· Full payment shall be made before August 30 on written confirmation of the organizing committee.

· The raw-space exhibitor shall send the design plan to the organizing committee for approval 60 days before the exhibition.

参展申请表

Exhibitor Application Form

报名截止日期：2012年7月30日 Deadline: July 30, 2011
公司资料 Company Info

公司中文名称（请与公司印章一致）Company Name in Chinese (if any):

公司英文名称Company Name in English:

国别Country：_________________________ 业务领域Business Scope：_______________________

中国工商营业执照号码（限中国境内企业填写此行）：______________________________________  

省/市Province/City：___________________________      邮编Postal Code：_________________

地址Add.：_________________________________________________________________________ 

法定代表人Legal Representative：__________________先生/女士 □Mr. □Ms.

展会联系人Contact Person：______________________ 先生/女士 □Mr. □Ms.
职务Position：_______________ ______    手机Mob.：__________________________________   

电话Tel.：_________________________  传真Fax：_______________________________________

电子邮件E-mail：__________________________    公司网址Website：______________________

2011年末从业人数____（人） 年营业收入：__（万元□RMB□USD）总资产：___（万元□RMB □USD）
公司类型 Company Type 

    □制造商 Manufacturer   □进口商 Importer   □出口商 Exporter 

    □零售商 Retailer     □批发商 Wholesaler   □协会/商会Association/Chamber of commerce

    □展团组织单位Exhibition group organizer

□其它Others：__________________________（请注明）(Please indicate)
参展产品描述 Exhibit Details 

	展品名称

Exhibit Name 
	数量

Quantity
	产品制造商（是/否）

Manufacturer (Yes/No)
	备注＊

Remarks

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


· 产品荣誉称号的请在备注栏注明。

注：参展样品及其部件、用于现场展示的图文资料，不得含有侵犯知识产权或有侵犯知识产权嫌疑的内容。
Note: No exhibit sample and its components, and graphic and text materials for on-site display shall contain any content involving or suspected of intellectual property rights infringement.

展位申请 Booth Application

□ 标准展位（3m x 3m = 9㎡）: ______________ 个。

  基本费用：1000美元/个/展期（境外）；6800元/个/展期（境内）。

  *展位配置参考：一张桌子，两把椅子， 两盏射灯，一个电源接口（3A/220V），公司中英文楣板。

□ Standard booth (3m x 3m = 9㎡):_________________ (quantity)

   Basic charge: USD$1000/booth for international exhibitors, RMB￥6800/booth for domestic exhibitors.
  Basic booth facilities: one table, two chairs, two lights, a 220v.300w socket, a facial broad with
 company names in both Chinese and English.

□ 特殊要求：

如需申请额外用电（每个标准展位只提供300W的用电)，请注明：________________________
其他要求：______________________________________________________________________

*展商需租用有关展具或要求展馆提供相关服务的，费用自理，由展馆收取。

□ Special requirements:

If you need to apply for extra electricity use (other than 300w available for each standard booth),
please indicate: ________ ________________________________________________________

Other requirements: ____________________ _________________________________________

Rental of other exhibition tools or other services may be charged by the Exhibition Center at the cost of the exhibitor.

□ 室内光地：            平方米。9M2起租，100美元/M2/展期（境外）；700元/M2/展期（境内）。

展商需要把展位的平面图、立面图、效果图、电气结构图及装修使用材料说明，及有关用水、用电要求说明， 于开展前60天提交给组委会，并于进展馆前缴纳相关的费用。

□ Indoor raw space: _____________㎡ ( min. 9㎡ )，US$100/㎡ for international exhibitors, RMB￥700/㎡ for domestic exhibitors.

  The exhibitor should submit the floor plans, elevations, effect drawings, electrical diagrams, construction material descriptions, and requirements on water and electricity 60days before the exhibition, and make relevant payment before move-in. 

联系方式Contact Us
执行机构：中国国际中小企业博览会事务局

地    址：中国广东省广州市越秀区东风中路483号粤财大厦29楼

电    话：（86）20 83137620（境内），（86）20 83137628（境外）

传    真：（86）20 83137615（境内），（86）20 83137626（境外）

邮    箱：info @cismef.com.cn

网    址：www.smefair.org.cn  www.cismef.com.cn 

Institution: The Bureau of China International SME Fair

Add.: 29/F, No.483, Dongfeng Zhonglu, Guangzhou, Guangdong, 510045, China
Tel: （86）20 83137620（Domestic），（86）20 83137628（Overseas）
Fax: （86）20 83137615（Domestic），（86）20 83137626（Overseas）
E-mail: info @cismef.com.cn
Website : www.smefair.org.cn / www.cismef.com.cn
本单位申请参加2012第九届中国国际中小企业博览会，并愿意服从博览会组委会的安排和遵守一切参展规则。

We hereby submit the application to participate in the 8th China International SME Fair in 2010, and are willing to conform to the arrangements of the Organizing Committee and obey all rules and regulations.                                                   

申请单位盖章

Company Seal

                                                     年        月        日

                                                      Date:
- 2 -

